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Tid: 9 juii 2020
Plats: Kvarnvallen. S:t Olof
Näl arande: I personer

§ 1 Ånders Andersso* hälsade alla välkomna och förklarade årsraötet
öppnat.

Kallelse till årsrnötet har utgått sl«ift1igen tiil sanrtliga medlemmar
rvå veckor lore mötet och dänned i enligliet med stadgarna.

§ 2 Anders Ändersson valdes till ordfibrande yid årsmötet.

§ 3 Leif Westir: r,aldes tili sekreterare vid årsmötet.

§ 4 Till justeringsmdn utsågs Ama Svanresson och Christine Nibör.

§ 5 Styrelsens vertsaml:etsberättelse lor 201912020 presentemdes av
Joakim Lundjn. Speciellt att notera:

- \ii har haft en "srä11" vinter utan behov av snöplogning. Under
juni ruånad §ordes eir stor upprustning av vägbanans slitskikt
rned bårlager, skr-apning, vathing och saltning. Total kostnad
pä 69.392 kr. i-]etta har tiirt på foreningens ekonomi varfiir vi
töreslår ett återtagande av tlen sänkning vi gjorde fiir ett antal
år sedan. (Totala intäkter 82.336 kr Totala utgitler 122.085 kr.)

Yerksamhetsberättelsen utdelades. godkändes och bifogas detta
protckril.

Reviscremas beriittelse uppiästes och bifogas detta protokoll.

§ 6 Årsmötet beslutade bevilja loreningens styrelse ansvarsfi-ihet lor
det gåtigna verksandretsåret.

§ 7 Inga framställningar hån styrelsen eller moticner från
medlemnranra fiirelåg.

§ 8 Beslöts a1t arvodet till ordinarie styreiseledamot bibehålls att vara
I.000:-/år och flbr revisor 200:-är. Dessutr:m beviljades en

ersdttning om 200:-lår för Johan Sjögrens arbete med vår hemsida.

t§ I Joakin: Lundia presenterade ssrelsens frirsiag till budget ffir det
kcrnmande verksamhetsåret 2$20120:1. h:nebär bl.a. afi årerta

deti sänkning på 10.000 kr av uttaxeringen fråa medlemmama som
giardes {är några år sedan-
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Uttaxeriagen tresiutades tili 57.600 1<r.

Budgeten bifogas detta protokall.

10 Val av ordffirande fiör ea period aar fvå år (tom 20221-
( Övriga i styrelsen iir valda tom 2S21 ).

Årsmötet beslutade att som ord§örande omvä§a
Ånders Anderssun

I I Val av en revisor.
Omval av Margaretha Wikström fiir en tid av två år (torn 2*22).

I2 Val av valberedning
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att utgöra vaiberedning.

13 Val av firmatecknare
Årsmötet beslutade ge ordfiiraade Andeffi Anderssaa cch kassör
.Ioakirn Lutdin rnandat att teckna foreiringen var fiir sig.

14 Öwiga hågor.
Framlordes önskemål oln en "fixardag" där alla medlernmar sorn
önskar kan deltaga.

Stag for elstolpen vid "Gretas* 1,+ttusa) bör om möjligt flyttas från
vägkanfan.

15 Ordfiiranden fiirtlarade årsmötet avslutat.

Sankt Otcf 2ti20-07* l5

Vid protokollet:

Leif lVest

Svantesssn
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Ekonornisk verksamhetsberättelse fiir perioden 2019-202$

Verksamhetryrioden 2019*07-Si - 2020-*6-30 h*r gett ett bokfiiringsmässigt underskott pa 39749 kr,
jämfört med ett budgeterat txrderskott på 9495 kr.

Vintern har återigen varit snåili med snöfallet, men det tar hart på vägea niir marken inte fryser till.
Snöplagning rngeq gang, ( jiirnfiirt med 1 s§cken fiirra perioden {en minskning med 100%}).
Då slit-lagret behövde fiömyas och ökas i tjocklek har 276 ton 0-18 bergkross skaffats till vägen
( Jiimfort med 100 ton ftirraperioden. då ävea det ea hög fiirbrukniog på grund av frrbätkingsarbeten. )

"^ Hösten inleddes med kantskåiming och dikning och en hlwling av vägen, under vintem fiirekorn &ekventa
! hållagningar. I slutet av April blev det då vattrring hyvling och saltning, då lades merperten av de 275

tsnnea krgkrass på Kantklippniag och buskröjaing lagam till midsomnrar.
Snökäppar har som vanligt också sats ut och tagits in.

Våigsamällighetens behållning 2020-07-08 ä{ 72 597,40 tu

Krediten hos Nordea om 50 000 k iir iate utnyftjad. (och iir under aweckling då behovet ej finnes.)

lntäkter från ftireningens medle§lmar har uppgått till 44 154 kr.

§tatligt bidrag har erhälits med 31 554 kr
Kommunalt bidrag har erhållits rned 6 628k§.

Avgiften am 30 kr per påminnelse, for att täcka kostnaderqa for porto m.m ftireslås bibehållas oftiriindrad.

Då ftireningens behållning fortfaraade iir god, me* med en stadigt mi:rskande "b,lffert" då de milda
vintrama iate ger de minskade underhållskostnader sorn frrviintats, an§€s att cn återgaag till tidigare* medlemsavgrften (fram till verksamhetsfuet 2016/2517) återupptas.

- Alltså en ökning av den totala summäI mediemsavgifterna med l0 000 kr, en ökniag per fastighet om
20ofa"

Jag tillsamrnans med styrelsen liireslår en ökaing medlemsavgiften med 20 procent ffr kommande
period.

Kassör
Joskim Landin

Sankt OI0å 2$2$-$7-88
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Revisicnsberättelse

Undertecknade som av samf;illigheten, Rönnebröds YSF ?0924, vid ordinarie årsmöte
utsetts att granska råikenskaper och frrvaltning ffir verksamhetsår 20§-2fr20, får efter
fullgiort nppdrag avge fii§ande revisionsberättelse:

Vi har granskat foreningens riikenskaper och andra handlingar som lärnnar upplysningar
om foreningens ekonomi och fiirvaltning.
Räkenskaperna åir fiirda med ordning och noggrannhet. Inkomster och utgifter under året,
sarrrt Sreningens ställning vid verksamhetsårets slut frarngfu av resultatberättelsen.

"^. 
Då det uader revisionen inte &amkommit anledning till anmiirkning tillstyrker vi att

\- styrelsen bevi§as ansvarsfrihet frr fonraltningen under verksamhetsäret 2*19-2*20.

Sankt Olof 2020-07 -08 Sankt Olof 2020-07-08
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Maryaretha Wikström
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Maj-Gun Luadin

Åv fiiraningen utsedda reyisorer.


